



Mr. Faras Abdul Karim Alramahi

Mr. Al Ramahi has an extensive experience in asset management, corporate finance and investment banking from a career spanning 26 years.

A Federal Decree has been issued to appoint Mr. Faras Al Ramahi as Director-General of the General Pension and Social Security Authority (GPSSA).

During his career that spans over more than 26 years, Al Ramahi held a number of positions in the financial field and has experience in asset management, corporate finance and investment banking services. He held the position of CEO of the Abu Dhabi Investment Company and was an advisor to the Chairman of Masdar.

He also held the position of Head of the Financial Department at the Farmers' Services Centre, and Deputy CEO of CAPM Investing. Al Ramahi holds a bachelor's degree in Business Administration, majoring in Finance, from the University of Wisconsin, US.

He has previously held the role of the Managing Director of the National Financial Brokerage Company; Head of the Listed Equity Department in ADIC; and Vice President of the Asset Management Division of The National Investor. Mr. Al Ramahi holds a BA in Business Administration from University of Wisconsin, Milwaukee in the United States.

السيد/ فراس عبد الكريم الرمحي

يتمتع السيد/ الرمحي بخبرة واسعة في إدارة الأصول وتمويل الشركات والخدمات المصرفية الاستثمارية من مسيرة مهنية تمتد إلى 26 عامًا.

وقد صدر مرسومًا اتحادياً بتعيين سعادة فراس عبدالكريم حسن الرمحي مديراً عاماً للهيئة العامة للمعاشات والتأمينات الاجتماعية.

تولى سعادة فراس الرمحي خلال مسيرته المهنية وخبرته الممتدة لأكثر من 26 عاماً عدداً من المناصب في المجال المالي، حيث يتمتع بخبرة في إدارة الأصول وتمويل الشركات والخدمات المصرفية الاستثمارية، وقد شغل منصب رئيس تنفيذي في شركة أبوظبي للاستثمار، وكان مستشاراً لرئيس مجلس إدارة مصدر.

كما شغل سعادته منصب رئيس الدائرة المالية بمركز خدمات المزارعين، ونائب رئيس تنفيذي لشركة كاب ام للاستثمارات، وهو حاصل على درجة البكالوريوس في إدارة الأعمال تخصص تمويل من جامعة ويسكونسن في الولايات المتحدة الأمريكية.

و تولى منصب العضو المنتدب للشركة الوطنية للوساطة المالي و شغل ايضاً رئيس قسم الأسهم المدرجة في ADIC، ونائب رئيس قسم إدارة الأصول في شركة المستثمر الوطني. السيد/ الرمحي حاصل على درجة البكالوريوس في إدارة الأعمال من جامعة ويسكونسن ميلووكي في الولايات المتحدة.